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Al Sakarya, ver Sakarya!?Al Sakarya, ver Sakarya!?

►Hüsameddin Acar’ın yazısı 5’teHüsameddin Acar’ın yazısı 5’te

Ağustos’un Gurur KaynaklarıAğustos’un Gurur Kaynakları

Sağlık sistemine iliş-
kin yeni düzenleme-
leri açıklayan Sağlık 
Bakanı Fahrettin 
Koca, reçete ve rapor 
için artık hastanelere 
gidilmeye gerek kal-
mayacağını söyledi.

Karasu’da denizde kaybolduğu yerin 200 metre açığında 
cesedi bulunan Iraklı gencin yakınları sinir kriz geçirdi.

Rapor ve reçete içinRapor ve reçete için
hastane eziyeti bitiyorhastane eziyeti bitiyor

nKoca, “Hastaların yüzde 
22’si reçete yazdırmak için 
hastanelere gidiyor. Onların 
bu taleplerini uzaktan sağlık 
hizmeti ile çözmeyi düşünü-
yoruz. Bu şekilde reçete, rapor 
vs. ihtiyaçların hastaneye 
gelmeden halledilmesi sağla-
nacak” dedi.

nBAM Başkanı Nuri Koçer, ““Günümüzde yargı 
organının müdahale alanına giren ve hukuki 
bilgiler dahilinde değerlendirmesi gereken 
pek çok olay sosyal medya üzerinden konuya 
vakıf olmayan pek çok kişi tarafından yanlış ve 
eksik bilgilerle değerlendirilmektedir. Bunun 
sonucunda da hukuk ve adalete olan güven 
zedelenmektedir” dedi.
nSakarya Barosu Başkanı İlknur Ebiz Yıldız 
da, “adil yargılanma beklenmesi de mümkün 
değildir. Hukukun üstünlüğünün tesis edildiği, 
başta adil yargılanma hakkı olmak üzere hak 
ve özgürlüklerin güvence altına alındığı bir 
hukuk düzeni için savunma hakkına ve avukat-
lık mesleğine saygının gereklerinin yerine 
getirildiği bir adli yıl diliyoruz” dedi.
► Haberi 6’da

nDikbayır, “Çiftçimizin elini rahatlatacak olan bu 
fondan ilimizin de yararlandırılması bizim için çok 
önemlidir. IPARD Programına Sakarya ilimizin dahil 
edilmesi, hususunda desteklerinizi arz eder, saygı-
larımı sunarım” ifadelerini kullandı.
İPARD nedir?
n IPARD, Avrupa Birliği (AB) tarafından 
aday ve potansiyel aday ülkelere destek 
olmak amacıyla oluşturulan, Katılım 
Öncesi Yardım Aracı’nın (Instrument 
for Pre-Accession Assistance-IPA) 
Kırsal Kalkınma bileşenidir. 
► Haberi 6’da

Adalet ve Kalkınma Partisi’nde yerel seçimde adaylığı dü-
şünen parti yöneticilerinin istifasıyla ilgili süreç dün baş-
ladı. Kulislerde 9 ilçe başkanının istifa ettiği konuşuluyor. 
İl yönetimi ise resmileşen iki istifa olduğunu belirtiyor.

Sakarya’da 2023-2024 adli yılı Bölge Adliye Mahkemesi’nde (BAM) düzenlenen 
törenle başladı. BAM Başkanı Koçer, “Bir toplumun imarı ancak hukukla mümkün-
dür” derken, Baro Başkanı Yıldız yeni adli yıla da kaygılarla girdiklerini söyledi.

AKP’DE
ISTIFALAR
BASLADI!,

İstifa edeceği iddia edilen diğer ilçe başkanları 
ise şunlar: Sapanca İlçe Başkanı Yunus Gümüşel, 
Erenler İlçe Başkanı Erdal Köse, Ferizli İlçe Başkanı 
Muhsin Zurnacı, Söğütlü İlçe Başkanı Selçuk Kurt, 
Kocaali İlçe Başkanı Ersan Demir, Karapürçek İlçe 
Başkanı Ümit Bodur ve Arifiye İlçe Başkanı Adnan 
Akbaş. 
İstifa eden başkanlardan Ahmet Köseoğlu, medya-
bar.com’da yayımlanan açıklamasında “Partimizin 
yüklemiş olduğu misyonu görev süremiz boyunca 
ve elimizden geldiğince ilçemizde taşımaya çalıştık. 
Bundan sonra da taşımaya devam edeceğiz” dedi.

İl teşkilatının verdiği bilgiye 
göre Kaynarca İlçe Başkanı 
Ahmet Köseoğlu ile Taraklı 
İlçe Başkanı Mehmet Pilav-
cı’nın istifaları kesinleşti. 
Kulislerde Mehmet Pilav-
cı’nın sağlık sorunları nede-
niyle istifa ettiği belirtiliyor. 
Köseoğlu ise aday olacağı 
mesajını verdi.

Yeni adli yıl başladıYeni adli yıl başladı

Sahilde fırtınaSahilde fırtına

nKarasu sahilinde etkili olan şiddetli 
rüzgâr, vatandaşlara zor anlar 

yaşattı. Sahilin adeta savaş alanına 
döndü. Kuvvetli rüzgâr sebebi ile 

cankurtaranlar kırmızı bayrak 
çekerek, sahili boşalttı. 
► Haberi 3’te

İYİ Parti Milletvekili Dikbayır’dan Tarım Bakanı’na çağrı:

IPARTIPART kapsamına kapsamına
Sakarya da alınsınSakarya da alınsın

nAdapazarı Ziraat Odası Başkanı Ercan 
Ateş, katıldığı bir TV programında 
çiftçilerin son derece şikayetçi olduğu 
mısır fiyatları için “Cumhurbaşkanı 
Recep Tayyip Erdoğan’ın bir iyileştirme 

yapacağı duyumunu aldık” ifadelerini 
kullandı.
nUmutlu bu duyumun 
gerçekleşmesini bekledikle-
rini ifade eden Ercan Ateş, 
“Çiftçilerden tepkiler aşırı 
derecede şu anda talep 

karşılığını bulmazsa 
Kent Meydanı’nda 

toplanmayı düşünü-
yoruz” diye konuştu. 

nAdapazarı Belediyesi tarafından 15 
Temmuz Camili mahallesinde düzenlenen 
çocuk sineması etkinliğine aileleri ile birlikte 
çocuklar büyük ilgi gösterdi. 
nBaşkan Işıksu, “Çok kıymetli çocuklarımız 
ve aileleri ile buluşarak Aslan Hürkuş Gö-
revimiz Gökbey filmini hep birlikte izledik. 
Bir çocuk tebessümü her şeye değer. 15 
Temmuz Camili mahallemize kalpten 
teşekkürler” dedi. Mısır üreticisiMısır üreticisi

müjde bekliyormüjde bekliyor

‘‘Çocuk tebessümü Çocuk tebessümü 
her şeye değer!her şeye değer!’’

Bakan İbrahim Yu-
maklı'ya yazılı talepte 
bulunan Ümit Dikba-
yır, tarımsal üretimde 
önemli iller arasında 
bulunan Sakarya'nın 
IPARD programına ne-
den dahil edilmediğini 
ve dahil edilmesi için 
neler yapılması gerek-
tiğini sordu.

Çocuklar hayallerindeki 
şehri maketlerle inşa etti
nBüyükşehir Belediyesi, çocukların hayal dün-
yasını desteklemeye ve yaratıcılıklarını geliştir-
melerine katkı sağlamaya devam ediyor. Sosyal 
Gelişim Merkezi’nde (SGM), çocuklar hayalinde-
ki şehri maketlerle süsleyerek gerçekleştirdikleri 
etkinlikle eğlenceli bir deneyim yaşadılar. 
► Haberi 9’da

Akyazı’da eskiyen
hatlar yenilendi
nBüyükşehir Belediyesi, Akyazı 
ilçesinde başlattığı altyapı proje-
leri ile ihtiyaç duyulan noktalara 
yeni altyapı ağı kazandırırken 
aynı zamanda bölgenin eskiyen 
içme suyu ve kanalizasyon hat-
larını da yeniledi. Bu kapsamda 
Yeni Mahalle ve Şehit Ahmet 
Tarım Caddesi’nde 800 metrelik 
içme suyu ve 200 metrelik atık su 
hattı kısa sürede yenilendi.

TOGG 
kullanıcısı
deneyimini 
anlattı

Haberi 7’de


